

## Afd. 300 Tolstedparken

Herning, den 24. september 2024

### Referat afdelingsmøde afholdt den 12 september kl. 18.30 i Slap A, Tolstedparken 219 i kælderen.

Der var mødt 28 beboere repræsenterende 23 husstande, Dinna Madsen fra organisationsbestyrelsen og Lene Winther fra FællesBo.

Dagsorden i henhold til indkaldelse af 24. juni 2024.

Formand Rikke Zink bød velkommen og foreslog Dinna Madsen til dirigent.

6 beboere forlod mødet, inden dettes afslutning og efter de punkter som var under afstemning.

|                                                                                                                             |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             |
|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>1. Valg af dirigent.</b>                                                                                                 | Dinna Madsen valgt til dirigent, der herefter gennemgik dagsordenen for mødet og endvidere kunne konstatere, at mødet var lovligt, da alle krav i FællesBos vedtægter, til afholdelse af ordinært afdelingsmøde, var overholdt.<br>Der blev nedsat stemmeudvalg bestående af Flemming Stampe, Per Lægaard og Sandra Skotte. |
| <b>2.a Formanden fremlagde beretning for perioden siden sidste møde.</b>                                                    | Rikke Zink fortalte kort om aktiviteterne i afdelingen.<br>Regnskab for bestyrelsens aktiviteter enstemmigt godkendt.                                                                                                                                                                                                       |
| <b>2.b Fremlæggelse og godkendelse af afdelings driftsbudget for det kommende år.</b>                                       | Lene Winther gennemgik budgettet for 2025, enkelte spørgsmål besvaret.<br>Budgettet enstemmigt godkendt.                                                                                                                                                                                                                    |
| <b>3. Behandling af indkomne forslag.</b>                                                                                   |                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             |
| <b>3.a Forslag 1.<br/>Forslag om, at afdelingsbestyrelsen arbejder videre med etablering af lade-standere i afdelingen.</b> | Debat omkring emnet, herefter afstemning:<br>18 stemte ja<br>18 stemte nej<br>2 blanke stemmer<br>Forslaget ikke vedtaget.                                                                                                                                                                                                  |
| <b>3.b Forslag 2.<br/>Forslag om cotoneaster fjernes og ny belægning med skærver.</b>                                       | Debat omkring dette og forslaget sat til afstemning:<br>27 stemte ja                                                                                                                                                                                                                                                        |

|                                                                                                                                                           |                                                                                                                                                                                                   |
|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
|                                                                                                                                                           | <p>9 stemte nej<br/>2 blanke stemmer<br/>Forslaget vedtaget.</p>                                                                                                                                  |
| <p><b>3.c Forslag 3.</b><br/><b>Forslag om brandeftersyn til 12.000 kr.</b></p>                                                                           | <p>Rigtig god debat omkring emnet.<br/>Emnet sat til afstemningen.<br/>18 stemte ja<br/>20 stemte nej<br/>Forslaget ikke vedtaget.</p>                                                            |
| <p><b>3.d Forslag 4.</b><br/><b>Forslag om at sætte lejen op i Slap A'.</b></p>                                                                           | <p>Fin debat omkring emnet og sat til afstemning:<br/>6 stemte ja<br/>31 stemte nej<br/>1 blank<br/>Forslaget ikke vedtaget.</p>                                                                  |
| <p><b>3.e Forslag 5.</b><br/><b>Forslag om, at afd. 301 aktivitetsgruppe kan leje Slap A' ca. 3 gange årligt til deres eftermiddagsarrangementer.</b></p> | <p>Kort debat omkring dette og herefter afstemning ved håndsoprækning.<br/><br/>Enstemmigt vedtaget.</p>                                                                                          |
| <p><b>3.f Forslag 6.</b><br/><b>Forslag om samarbejde om aktiviteter ud af huset med afd. 301 mod ligeværdig betaling.</b></p>                            | <p>Kort debat omkring dette og herefter afstemning ved håndsoprækning.<br/>Enstemmigt vedtaget.</p>                                                                                               |
| <p><b>3.g Forslag 7.</b><br/><b>Forslag om fartbegrænsninger i afdelingen til 15 km/t skilte købes.</b></p>                                               | <p>Debat omkring dette og herefter afstemning ved håndsoprækning.<br/>Forslaget ikke vedtaget.</p>                                                                                                |
| <p><b>3.h Forslag 8.</b><br/><b>Forslag om basket-banen.</b></p>                                                                                          | <p>Debat omkring dette og der var enighed om at indkøbe 2 nye standere med net, det skal placeres på langsiden.<br/>Forslaget sat til afstemning ved håndsoprækning.<br/>Enstemmigt vedtaget.</p> |
| <p><b>3.i Forslag 9.</b><br/><b>Forslag om nye regler for brug af Slap A'.</b></p>                                                                        | <p>Debat omkring forslaget, efter mange holdninger til emnet var der enighed om, at lade bestyrelsen arbejde videre med revidering af reglerne for Slap A'.</p>                                   |

|                                                                                                                                                                    |                                                                                                                                                                                                                                                                                         |
|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <p><b>3.j Forslag 10.</b><br/> <b>Forslag om opførelse af orange-ri/pavillon på plænen ved blok 1 og 2.</b></p>                                                    | <p>Debat omkring opsætning af orangeri. Mødet ønskede flere oplysninger, før de kunne tage stilling til dette og ønskede afstemning, om bestyrelsen skulle arbejde videre med dette.<br/> 21 stemte ja<br/> 15 stemte nej<br/> 2 blanke<br/> Bestyrelsen arbejder videre med emnet.</p> |
| <p><b>4.Valg af medlemmer af afdelingsbestyrelsen og suppleanter.</b></p>                                                                                          |                                                                                                                                                                                                                                                                                         |
| <p><b>4.a Valg af medlemmer til afdelingsbestyrelsen.</b><br/> <b>Følgende er på valg:</b><br/> Karina Gregersen<br/> Lillian Busk Kragelund<br/> Ritt Alstrup</p> | <p>Følgende opstillede og fik følgende stemmer.<br/> Robert Dalby 8 stemmer<br/> Lillian Busk Kragelund 27 stemmer<br/> Per Lægaard 33 stemmer<br/> Ritt Alstrup stemmer 27</p> <p>Følgende valgt:<br/> Lillian Busk Kragelund,<br/> Ritt Alstrup<br/> Per Lægaard</p>                  |
| <p><b>4.c Valg af suppleanter til afdelingsbestyrelsen.</b><br/> <b>Følgende suppleanter er på valg:</b><br/> <b>Robert Dalbøl</b><br/> <b>Jette Jensen</b></p>    | <p>Følgende opstillede til suppleant og med følgende stemmer:<br/> Robert Dalbøl 1 stemmer<br/> Morten Sørensen 29 stemmer<br/> Morten Sørensen 1. suppleant<br/> Robert Dalby 2. suppleant</p>                                                                                         |
| <p><b>5. Eventuelt valg af repræsentantskabsmedlemmer.</b></p>                                                                                                     | <p>Efterskrift:<br/> Rikke Zink Trillingsgaard, Ritt Alstrup, Hanne Okkerstrøm og Lillian Kragelund.</p>                                                                                                                                                                                |
| <p><b>6. Eventuelt.</b></p>                                                                                                                                        | <p>Betragtninger om arbejdet i bestyrelsen og der ønskes ro.<br/> Bestyrelsen skal lytte til beboerne og være imødekommende.<br/> Det var den nye bestyrelse helt enig i.<br/> Stor ros til viceværten.</p>                                                                             |

Mødet hævet kl. 21.30  
Lene Winther

---

Dirigent

---

Formand

**Afdelingsbestyrelsens sammensætning er herefter:**

| <b>Navn</b>                                                                                                                   | <b>Valgperiode</b>                                                                                           |
|-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------|
| <b>Formand:</b><br>Rikke Zink Trillingsgaard                                                                                  | 2023-2025                                                                                                    |
| <b>Menige medlemmer af afdelingsbestyrelsen:</b><br>Hanne Okkerstrøm<br>Lillian Busk Kragelund<br>Per Lægaard<br>Ritt Alstrup | 2023-2025<br>2024-2026<br>2024-2026<br>2024-2026                                                             |
| <b>Suppleanter til afdelingsbestyrelsen:</b><br>Morten Sørensen 1. suppleant<br>Robert Dalbøl 2. suppleant                    | 2024-2025<br>2024-2025                                                                                       |
| <b>Medlemmer af repræsentantskabet:</b>                                                                                       | <b>Efterskrift</b><br>Hanne V. Okkerstrøm, Rikke Zink Trillingsgaard, Lillian Busk Kragelund og Ritt Alstrup |

# Penneo

Underskrifterne i dette dokument er juridisk bindende. Dokumentet er underskrevet via Penneo™ sikker digital underskrift. Underskrivernes identiteter er blevet registreret, og informationerne er listet herunder.

"Med min underskrift bekræfter jeg indholdet og alle datoer i dette dokument."

**Dinna Andrup Madsen**

Dirigent

Serienummer: 01ae8b97-8a2b-4a07-8e98-dd583d0a9f86

IP: 80.160.xxx.xxx

2024-10-07 12:19:15 UTC



**rikke@zinkszone.dk**

Bestyrelsesformand



Dette dokument er underskrevet digitalt via **Penneo.com**. Signeringsbeviserne i dokumentet er sikret og valideret ved anvendelse af den matematiske hashværdi af det originale dokument. Dokumentet er låst for ændringer og tidsstempelt med et certifikat fra en betroet tredjepart. Alle kryptografiske signeringsbeviser er indlejret i denne PDF, i tilfælde af de skal anvendes til validering i fremtiden.

#### Sådan kan du sikre, at dokumentet er originalt

Dette dokument er beskyttet med et Adobe CDS certifikat. Når du åbner dokumentet

i Adobe Reader, kan du se, at dokumentet er certificeret af **Penneo e-signature service <penneo@penneo.com>**. Dette er din garanti for, at indholdet af dokumentet er uændret.

Du har mulighed for at efterprøve de kryptografiske signeringsbeviser indlejret i dokumentet ved at anvende Penneos validator på følgende websted: **https://penneo.com/validator**